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PROTOKOLL FRÅN ORDFÖRANDEMÖTE  

ESKILSTUNA SAMSKYTTET  2021-12-08   

      

  Tid:   18:30   

      

  Plats:   Hugelsta + digitalt via Google meet       

Närvarande Hugelsta:  

Camilla Tillenius Delac     

 Per Lundquist          

Fredrik Lindblad  

Tomas Maxe  

Daniel Lindström  

Roland Gustafsson 

Roger Svärd 

Henrik Kyhlström 

Lasse Blomberg 

Tomas Soldin 

 

 

Närvarande Digitalt: 

Sigge Isaksen 

Tommy Jonsson  

Rutger Hannfors 

Jimmy With 

Göran Hägg 

Rags Place??? 

  

   

  

 1  MÖTETS ÖPPNANDE   

Ordförande Fredrik Lindblad hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

Lars Blomberg valdes till sekreterare  

 2  VAL AV JUSTERINGSMAN         

Ingen justeringsman valdes 

 3  FÖREGÅENDE PROTOKOLL         

Inget tidigare protokoll  

4  RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST    Samverkan med kommunen  

Camilla som är ansvarig chef på Kultur och Arenor med ansvar för inomhusarenor 

presenterade sig och den verksamhet som hon ansvarar för. 

Helgens inbrott i Munktellarenan togs upp och därmed vikten av att försöka hålla 

alla ytterdörrar stängda och låsta. Vid arrangemang där många deltagare saknar 

egen behörighet till lokalen går det bra att ställa in unika koder som gör att 

deltagarna kan passera in utan att man ställer upp dörrarna. 

 

Viktigt även att alla föreningar ansluter sig till det nya bokningssystemet som även 

innehåller funktionalitet för att få tillträde till lokalerna. 
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För de föreningar som huserar i Munktellarenan kommer det att hållas ett 

Husrådsmöte under januari. Camilla kommer att kalla till det mötet via Samskyttet. 

Camilla poängterade även att det är viktigt med information och löpande 

kommunikation. Kommunikation från föreningarna till kommunen skall hanteras via 

Samskyttet till kommunen via Skjutbanechefen som sedan tar informationen 

vidare. 

Om det skulle vara något som man vill avhandla direkt med Camilla går det bra att 

maila till: camilla.delac@eskilstuna.se  

Felanmälningar Hugelsta. 

Inga i dagsläget 

Det finns en länk för detta ändamål, inga felrapporter finns. 

Länken har följande adress: https://forms.gle/DMvSvqNV9gXrxdPT8  

    

     Ekonomi, Resultatenheter, projektgrupper, samt avtal, villkor och rutiner   

 

Information från möten med Kommunen 

Fredrik rapporterade från ett flertal möten med kommunen med olika parter 

inblandade. Poängterar att budskapet från dessa möten är att kommunikationen 

skall gå rätt vägar. Ang. nytt avtal med kommunen för Hugelsta har inget nytt hänt. 

Det ryktas om ett en extern part skall tas in som resurs för att kunna komma vidare 

i frågan. 

 

 

Bokningslistor  

Efter att alla förfrågningar inkommit återstår endast en bokningskrock vad avser 

träningstiderna. Det är två föreningar som önskar nyttja H-Vallen på 

torsdagseftermiddagarna. På mötet kom dessa två föreningar överense om att de 

kan ”dela” på H vallen under dessa tillfällen. Detta är möjligt då H-vallen numera 

har utrymme för flera skjutstationer. 

 

Vad avser övriga bokningar under året är allt OK. Den enda krock som var innan 

mötet var att flertalet tillfällen krockade bokningarna mellan EHeVF och ESSK. 

Dessa krockar löstes genom att föreningarna själva delar upp tiderna sinsemellan. 

 

  

Mötesrutiner  

Inga ändringar, kommande möten blir då enligt följande: 

2022-01-12 Styrelsemöte 

2022-02-09 Styrelsemöte/Projektmöte 

2022-03-09 Styrelsemöte/Ordförandemöte 

2022-04-06 Styrelsemöte.  

  

 

5  BESLUT OCH PROJEKT     

  

mailto:camilla.delac@eskilstuna.se
https://forms.gle/DMvSvqNV9gXrxdPT8
https://forms.gle/DMvSvqNV9gXrxdPT8
https://forms.gle/DMvSvqNV9gXrxdPT8


  

Ordförandemöte 2021-12-08  

Projekt H-vallen   

H-vallen är besiktad och klar vilket innebär att anläggningens samtliga skjutbanor 

är klara för att skjutas på. Dock gör tjälen att det för närvarande inte går att skjuta. 

Önskemål finns om att få till fasta avståndsmarkeringar, exempelvis målade stenar 

eller nergrävda balkar/slipers för att lättare se på vilka avstånd man skjuter  

 

Projekt 300 m och SIUS  

EPK har renoverat målen på bana 6-25 med lyckat resultat. 

En arbetsgrupp bestående av Tommy Jonsson, Keneth Malm och Jocke Bagarn 

jobbar vidare med att få övriga mål i ett fungerande skick. 

  

IT och Nätverk  

Inget att rapportera. 

 

Munktellarenan  

Se info tidigare från Camilla 

 

Egenkontroll skjutbanor  

Inget att rapportera  

  

Jaktskytte  

Har sökt och fått bidrag för upprustning av jaktskyttebanorna. 

  

 

6 ÖVRIGT   

 Frågan om det är tillåtet för personer som inte är medlem i förening att skjuta in 

vapen på Hugelsta kom upp. Mötet var enigt om att det inte är tillåtet då reglerna i 

dag påvisar att man för att få skjuta på Hugelsta måste vara medlem i någon av 

föreningarna som är anslutna till Samskyttet. Detta gäller givetvis inte inbjudna 

gäster, tävlingsdeltagare eller externa som hyrt banan.  

 

Frågan kom upp om vad som krävs av enskild skytt för att få skjuta på banan. 

Frågan avsåg de som skjuter svartkrutsvapen som inte kräver licens. 

Dessa skyttar kan behöva ha någon form av utbildning, alternativt tillstånd för att 

hantera krut. Detta enligt Lag 2010:1011 om brandfarliga och explosiva varor § 7 

och § 8 samt Förordning (2010:1075) om brandfarliga och explosiva varor SFS 

2021:658 14 §1 14a §    

 

7 NÄSTA MÖTE         

9 mars kl 18:30 är nästa ordförandemöte. 

  

8 MÖTETS AVSLUTANDE        

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.   
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Vid protokollet       Justeras 

 

 

Lars Blomberg      Tomas Maxe 

 

Ordförande 

 

 

Fredrik Lindblad 


